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 Jacek Jaśkowiak 
 Prezydent Miasta Poznania 

 

Z A P Y T A N I E  

 

w sprawie wyborów do Jednostek Pomocniczych Miasta Poznania 

 
 
 Szanowny Panie Prezydencie, 

 

 W 2024 roku odbyły się wybory do Jednostek Pomocniczych Miasta Poznania. Niestety zabrakło wtedy 

chętnych kandydatów do Rady Osiedla Naramowice i do Rady Osiedla Żegrze. Niedługo po rozpoczęciu nowej kadencji, 

na skutek rezygnacji części nowowybranych radnych, rozwiązała się też Rada Osiedla Nowe Winogrady Południe.  

 W związku z powyższym pragnę złożyć uprzejme zapytanie: 

1) Czy powstał już harmonogram powtórnych wyborów do wyżej wspomnianych Rad Osiedli w 2025 roku? Jeśli 

tak, to proszę o szczegółowe informacje, na kiedy zostało zaplanowane zgłaszanie kandydatów i wybory.  

2) Czy Urząd Miasta planuje jakieś kampanie informacyjne zachęcające mieszkańców do startowania do organów 

wyżej wymienionych Jednostek Pomocniczych Miasta Poznania? Jakie środki zamierza na to przeznaczyć? 

Jakie zostaną podjęte w tej kwestii działania?  

3) Jakie Urząd Miasta podejmie działania w przypadku, gdy mimo powtórnych wyborów, nie ukonstytuuje się 

ponownie Rada Osiedla Naramowice, Rada Osiedla Nowe Winogrady Południe lub Rada Osiedla Żegrze?  

 
 

 Z poważaniem 
 

(-) Adam Szabelski 

Adam Szabelski 

Radny Miasta Poznania 
 
 

Poznań, 8 stycznia 2025 r. 


